
Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

 Művelődési, Oktatási és Sport  

 Bizottsága 

 

14/2016. MOSB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 2016. november 28-ai, 

rendkívüli, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: Székely Antal elnök, Farnadi Lászlóné, Jugovics József, dr. Mátics 

István, Molnár István, Orbán Ferenc, Szabó Mihály bizottsági tagok  

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Meghívottként jelen volt: a mellékelt jelenléti íven szereplők 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 15 óra 8 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt.  

Javasolta, hogy a megküldött meghívóban szereplő napirendi pontokat egészítsék ki a Városi 

Súlyemelő és Erőemelő Egyesület kérelmének tárgyalásával. 

Miután kérdés, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

77/2016. (XI.28.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

2016. november 28-ai ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. Az EFOP-3.3.2-16 Kulturális intézmények a köznevelés eredményességéért című pályázat 

megtárgyalása 

2. A Városi Súlyemelő és Erőemelő Egyesület kérelme 

Zárt ülés: 

3. Városi tanulmányi ösztöndíjkérelmek elbírálása 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  Az EFOP-3.3.2-16 Kulturális intézmények a köznevelés 

eredményességéért című pályázat megtárgyalása 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy az előterjesztés a bizottság tagjai részére megküldésre került. 

 

Orbán Ferenc bizottsági tag kérdése az volt, hogy megvalósíthatóak-e az előterjesztésben szereplő 

programok, célkitűzések?  

 

Takács Tímea intézményvezető elmondta, hogy igen, megvalósíthatóak, illetve a beszámolójukból 

látható, hogy az OKSZIK ezeket meg is valósította az elmúlt években is. 
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Szabó Mihály bizottsági tag kérdésére - A szákszendi általános iskola is szerepel ezekben a 

programokban. Ez hogy fésülhető össze? – Takács Tímea intézményvezető elmondta, hogy a 

pályázati kiírásban szerepel, hogy egy nem helyi intézménynek is benne kell lenni. Mivel a szákszendi 

iskolával jelenleg is együttműködnek, ezért őket szeretnék a pályázatba bevenni.  

 

Orbán Ferenc bizottsági tag kérdése az volt, hogy mennyi pénzt hoz ez a pályázat az 

önkormányzatnak? A pályázat támogatásának intenzitása 100%, 5 évig fent kell tartania az 

önkormányzatnak. 

 

Takács Tímea intézményvezető elmondta, hogy kb. 20 M Ft-ot, 0% önerővel. 

 

ifj. Imrő János pályázati referens kiegészítésként elmondta, hogy 13 M Ft-os pályázatot terjesztett 

az intézmény előzetesen a képviselő-testület elé. A pályázati felhívást megvizsgálva az intézmény azt 

javasolta, hogy 20 M Ft-ra nyújtsanak be pályázatot. A felső határ 25 M Ft. A 20 M Ft-os projektterv 

az önerőben nem jelent pluszköltséget, és nem jelent többletvállalást sem az eddiginél 

bemutatottakhoz képest. Ugyanabba a kategóriába esik. 

 

Székely Antal elnök kérdésére – A pályázatban milyen pénzügyi kitételek vannak? Mennyi az 

esetleges beruházás, beszerzés, személyi kifizetések, stb.? Van-e ilyen költségvetés? – ifj. Imrő János 

pályázati referens elmondta, hogy a személyi kifizetésekre nincs százalékos korlát. Az a korlát áll 

fent, hogy a kiszervezett szolgáltatások aránya nem haladhatja meg a 30%-ot. Tehát a pályázat arra 

épít, hogy az önkormányzat és az intézmények közösen, saját munkaerejét bevonva valósítja meg a 

projektet. A bevont pedagógusok például a 30%-os korlátba esnek bele. Az eszközbeszerzés 10%-os 

plafonnal van megállapítva.  

Nem mindenkinek a saját illetményét kell figyelembe venni, hanem egy összilletményt kell lebontani 

százalékosan és egy meghatározott 1760 órás éves limittel leosztva jön ki egy óradíj, azt kell 

mindenkinek figyelembe venni. Tehát a tevékenységre adnak költséget, mindenki, aki például 

pedagógusként van bevonva a projektbe, ugyanannyi órabért kaphat. 

 

Takács Tímea intézményvezető elmondta, hogy kb. 12 M Ft a személyi juttatás, kb. 2 M Ft az 

eszközbeszerzés, és a fennmaradó összeg az egyéb. Az eszközbeszerzés között szerepel: projektor, 

laptop, lamináló gép. A beszerzés szabad, nem kötött. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy ha 25 M Ft a felső határ, akkor miért nem 25 M 

Ft-os projektet állítottak össze? 

 

Takács Tímea intézményvezető elmondta, hogy 20 M Ft a reális, amit meg tudnak valósítani a 

kollegákkal. Ez 11 foglalkozás, 11 témakört ölel fel. 

 

Dr. File Beáta jegyző kérte, ha pozitív döntés születik a bizottsági ülésen a 20 M Ft-os támogatási 

összeget tekintve, akkor arról legyen egy MOSB határozat. A 2016. december 13-ai képviselő-testületi 

ülésen pedig lesz ennek egy megerősítése. Ugyanis a képviselő-testület előtt 13 M Ft-os pályázatról 

szólt a határozati javaslat. 

 

Székely Antal elnök kérte, hogy a képviselő-testület ülésén mindenki kapja meg a pályázatot (ami a 

MOSB elé került) és mellé egy költségvetést. 

 

Sólyom Jöran települési képviselő javasolta pontosítani, hogy milyen mélységű költségvetést 

szeretne látni a pénzügyi bizottság, illetve a képviselő-testület.  

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy azt szeretné látni, hogy témakörönként melyik foglalkozás 

mennyibe kerül.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak 

az előterjesztésről azzal, hogy a pályázat kerüljön vissza a pénzügyi bizottság és a képviselő-testület 

elé. Mivel 20 M Ft-ra változott az összeg, kerüljön bemutatásra a költségvetés is.  
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A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

78/2016. (XI.28.) MOSB határozata 

pályázat benyújtásáról az EFOP-3.3.2-16 Kulturális intézmények a köznevelés 

eredményességéért című pályázati felhívásra 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

jóváhagyja, hogy Oroszlány Város Önkormányzata és az Oroszlányi Közösségi Színtér közös 

pályázatot nyújtson be az EFOP-3.3.2-16 Kulturális intézmények a köznevelés eredményességéért 

című pályázati felhívásra 100%-os intenzitású pályázati forrás elnyerése érdekében. 

Javasolja továbbá, hogy a pályázat kerüljön vissza a pénzügyi bizottság és a képviselő-testület elé. 

Mivel 20 M Ft-ra változott az összeg, kerüljön bemutatásra a költségvetés is. 

 

15 óra 22 perckor ifj. Imrő János pályázati referens és Takács Tímea intézményvezető távozott a 

bizottság üléséről. 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  A Városi Súlyemelő és Erőemelő Egyesület kérelme 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy a Városi Súlyemelő és Erőemelő Egyesület kérte, hogy 

versenyzőik egységes ruházatán, táskáján, illetve versenyeik helyszínein feltüntethessék Oroszlány 

város címerét, valamint Oroszlány város nevét. A kérelem mellől hiányolta annak bemutatását, hogy 

milyen környezetben helyeznék el a város címerét. Erről egy rajzvázlatot, vagy elképzelést szeretett 

volna látni.  

 

Ezt követően a jelenlévők erről egyeztettek. 

 

Sólyom Jöran települési képviselő jelezte, hogy egyre több, Oroszlánytól teljesen idegen szervezet 

kezdi el használni önkényesen Oroszlány város címerét és Oroszlány város nevét. A súlyemelőkről 

szóló dokumentumon is ott van a város címere anélkül, hogy döntés született volna arról, hogy ez a 

címer ott elhelyezkedhet. Van továbbá a városban egy olyan kis- és középvállalkozások számára 

tanácsadói szolgáltatást nyújtó szervezet, amely Oroszlány város nevét rendszeresen használja 

kiadványaiban, reklámjaiban, hivatalosan kiküldött leveleiben.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag véleménye szerint ebben az ügyben lépni kell. 

 

További hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

kérelemről. 

 

A bizottság a kérelmet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

79/2016. (XI.28.) MOSB határozata 

az Oroszlány Városi Súlyemelő és Erőemelő Egyesület kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

hozzájárul ahhoz, hogy a Városi Súlyemelő és Erőemelő Egyesület versenyzőinek egységes ruházatán, 

táskáján, illetve a versenyei helyszínén feltüntesse Oroszlány város címerét, valamint Oroszlány város 

nevét. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 
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Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök zárt ülést rendelt el és a bizottság 

nyílt ülését 15 óra 27 perckor bezárta. 

 

 

 K.m.f. 

 

 

 

 Székely Antal  

 elnök   bizottság tagja 

 

 

 

  Kelemen Gabriella  

  jegyzőkönyvvezető 


